
Räätälöity valmennuspalvelu 

Palvelussa saat apua työllistymiseen. Valmentaja on tukena asioissa, joissa tarvitset apua. Työskentely on 
suunniteltu sinua varten. Valmennus voi kestää vuoden. Se ei maksa sinulle mitään.

Valmentaja on luotettava. Tapaamisilla työskentelemme yhdessä.  

• Selvitämme millainen tilanne sinulla on.
• Etsimme yhdessä sinulle hyviä ratkaisuja.
• Saat apua työnhakuun. Kun saat työpaikan, saat apua sinne.

Valmennuspalvelusta saat

• Oman valmentajan.
• Vahvistusta työelämätaitoihin.
• Apua työhakemuksen ja ansioluettelon

tekoon.

• Työhaastatteluun harjoittelua.
• Uusia keinoja työllistyä.
• Uusia vaihtoehtoja opiskeluun.
• Keinoja jaksaa arjessa ja työssä.

Sinulle, joka 

• Haluat oppia lisää työnhausta.
• Olet valmis työhön.

www.hoivatie.fi

Palveluesimies
ANU VANHATUPA
044 5586 017
anu.vanhatupa@hoivatie.fi

Rovakatu 23, 96200 Rovaniemi

Työhönvalmentaja
TUIRE EILITTÄ
040 5127 483
tuire.eilitta@career.fi

Pekankatu 3 B 1, 96200 Rovaniemi




